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Protokół  posiedzenia Komisji Finansów, Obszarów Wiejskich  
i Strategii Rozwoju Powiatu 

 
Nr 12/2007  w dniu 25.06.2007r. 

 
 
Posiedzenie rozpoczęto o godz. 16.00 zakończono o godz. 20.20 
 
  

L.p Imię i nazwisko 
 

Podpis 

1. Sławomir Maciaszek     
- Przewodniczący Komisji 

Obecny 

 2. 
  

Jerzy Springer     
 

Obecny 

 3. 
  

Irena Wojewódzka - Kucz     
           

Obecna 

4. 
 

Józef Sulikowski    Obecny 

5. Andrzej Zając 
 

Nieobecny 

6. Andrzej Wieczorek     
 

Obecny 

7. Ewertowski Wiesław    
 

Obecny 

8. Grzegorz Owczarzak 
 

Obecny 

      9. Jerzy Piasecki Obecny 

     10. Andrzej Bielecki Obecny 

 
 
 

Nieobecni członkowie Komisji: 
1. Andrzej Zając 

Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli: 
 

1.   Starosta Powiatu Wągrowieckiego- Michał Piechocki 
2. V-ce Starosta- Tomasz Kranc 
3. Skarbnik Powiatu- Danuta Królczyk 
4. Kierownik Wydziału Europejskiego i Rozwoju- Radosław Kubisz 
5. Kierownik Wydziału Oświaty- Mirosław Kaczmarczyk 
6. Kierownik Wydziału Geodezji i Kartografii- Sławomir Brodowski 
7. Kierownik Wydziału Ochrony Środowiska- Małgorzata Klessa 
8. Zastępca Dyrektora ZOZ- Jarosław Małecki 
9. Główny Księgowy ZOZ- Stanisław Przybyski 
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 1.     PORZĄDEK POSIEDZENIA KOMISJI: 

 
1.1. Przyjęcie porządku posiedzenia komisji. 
 
1.2. Przyjęcie protokołu z ostatniego posiedzenia komisji. 

 
1.3. Omawianie materiałów na sesję. 

 
 

 
2.    SPRAWOZDANIE Z PRZEBIEGU DYSKUSJI. 

 
Kierownik Wydziału Geodezji omówił sprawę wyłączenia z nieodpłatnego 

użytkowania ZOZ działki nr  705/6 o powierzchni 1002 m2 oraz  wyrażenia zgody na 
dokonanie darowizny tej działki na rzecz Parafii p.w. Św. Wojciecha w Wągrowcu. Wartość 
działki 39 tys. w tym 5 tys. wartość drzewostanu. W toku dyskusji wspólnie z obecnym na 
posiedzeniu Zarządem ustalono wpisanie do Uchwały nr 2  „ z mocą od 29.06.2007r.’. 
Warunek- tylko na cele hospicjum. Radny Sulikowski zaznaczył, że działka jest darowizną na 
rozbudowę hospicjum i ten warunek wpisać w akcie notarialnym. Wniosek przyjęli wszyscy 
członkowie Komisji. Starosta Powiatu odpowiedział, że taki warunek będzie wpisany w akcie 
notarialnym.  

Sprawozdanie z realizacji gospodarki odpadami omówiła Pani Małgorzata Klessa. 
Największe zainteresowanie wzbudziła likwidacja budulca z azbestu. Kierownik 
odpowiedziała, że jest to bardzo ważny temat, posiada szeroki zasięg 816 tys. m2. Do tej pory 
brak jest planów ze strony gmin, jak i powiatu na likwidację azbestu. Kierownik i członkowi 
Komisji stwierdzili, że jest potrzebny taki plan – czas realizacji tych zadań- koniec roku 2032. 
Ważne są duże nakłady finansowe na ten cel, finansowane do tej pory z Ochrony Środowiska, 
który od roku 2008 ma nie funkcjonować. Należy rozważać pozyskiwanie innych środków na 
ten  cel z innych źródeł. Kierownik poinformowała Komisję, że na temat składowania 
odpadów przeprowadza się pogadanki w  przedszkolach i w szkole.  

Zmiany w budżecie omówiła Skarbnik Powiatu, Danuta Królczyk Zmiany dotyczą dotacji 
od Wojewody, ponadplanowych dochodów w Bursie, w inwestycjach, zmiany dotyczą 
przesunięć wg załączonego do protokołu wykazu, uruchomienie z rezerwy ogólnej 50 tys. na 
remont posadzki w Liceum Ogólnokształcącym Nr 1 . Uchwała Rady dotycząca zmian w 
budżecie na 2007 została przegłosowana, wszyscy głosowali za przyjęcie nieobecny podczas 
głosowania Radny Jerzy Springer. Skarbnik wyjaśniła Radnemu Piaseckiemu, jak będzie 
wyglądała sprawa spłaty kredytu gdyby się go nie spłacało, Skarbnik odpowiedziała, że 
wówczas kredyt będzie spłacany z własnych środków. Za przyjęciem Uchwały głosowali 
wszyscy członkowie Komisji.  

Sprawozdanie finansowe ZOZ po weryfikacji omówił Księgowy ZOZ. Poinformował, że 
wszystkie zmiany z protokółu wpisane przez biegłą dokonującą weryfikacje bilansu zostały 
uwzględnione i wprowadzone. Księgowy poinformował też o sprawie uregulowania ZUS Piła 
zaległych składek ZUS, rozłożenia ich spłaty na  20 lat. Materiał opisowy, wielkości strat 
załączono do protokołu. Strata, która występuje w szpitalu księgowy oświadczył będzie 
pokryta z zysku ZOZ  najprawdopodobniej już za rok 2007. Radni pytali jakie są propozycje 
naprawy sytuacji finansowej ZOZ, jakie zmiany organizacyjne, czy opracowano system 
naprawy? V-ce Dyrektor Jarosław Małecki oświadczył, że ZOZ jest w trakcie opracowywania 
programu naprawczego, przeprowadzane są rozmowy z pracownikami. ZOZ przedstawi 
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program naprawy zgodnie z ustaleniami do końca czerwca. V-ce Dyrektor nie chce na razie 
zdradzać pewnych propozycji, które już będą jako pewne  przedstawione Radnym. Dyrektor 
poinformował- nie planuje się zwolnień pracowników, wprowadzenie kontraktów. 
Poinformował też wstępnie, że uregulowano sprawę dyżurów, za które będą mieli równo 
płacone lekarz czy ordynator. Poinformował tez, że Wągrowiecki szpital nie przystąpił do 
strajków. Przewodnicząca Komisji Zdrowia Irena Wojewódzka- Kucz zapoznała Członków 
Komisje Finansów z wnioskiem Komisji dotyczący sprawozdania finansowego ZOZ. 
Wniosek Komisji Zdrowia brzmi: „ Komisja Zdrowia wnosi o wskazanie w uchwale 
dotyczącej zatwierdzenia rocznego sprawozdania finansowego ZOZ, źródła pokrycia strat. 
Wykonanie  uchwały powierza się Zarządowi Powiatu. 

Punkt 11,12,13 omówił Kierownik Wydziału Oświaty- Mirosław Kaczmarczyk, a dotyczą 
one zadań edukacyjnych powiatu dla szkól i placówek oświatowych, nadanie statutu dla 
Młodzieżowego Ośrodka w Antoniewie oraz udzielanie dotacji na pracę konserwatorskie, 
roboty budowlane przy zabytkach wpisanych do rejestru zabytków. Temat ten wzbudził 
największe zainteresowanie i kontrowersje. W dyskusji uczestniczyli wszyscy członkowie 
Komisji na pytania Radnych odpowiadał Starosta Powiatu, oraz członek Zarządu Andrzej 
Wieczorek. Ponieważ po długiej, burzliwej dyskusji nie doszło do konsensusu, a Uchwała 
musi być podjęta (jest to wymóg ustawowy) wypracowano następujący wniosek: Komisja 
finansów wnosi o uszczegółowienie zapisów Uchwały dotyczącej pomocy finansowej na 
zabytki w zakresie: 

- rozszerzenie składu Komisji 
- ustalenie terminu składania wniosku 
- określenie maksymalnej kwoty przy planowaniu budżetu na rok 2008 
- planowanie prac interwencyjnych spowodowanych nagłym zdarzeniem przy zabytku 

Za przyjęciem tego wniosku głosowali wszyscy członkowi Komisji. 
     Przewodniczący zapoznał Komisję z odpowiedzią Zarządu na wniosek Komisji dotyczący: 
zadań promocyjnych Powiatu. Zarząd opracował ankietę z tzw. piramida priorytetów. Radni 
wypełnią tą ankietę i nakreślą zadania dla nich priorytetowe. Te ankiety będą służyły do 
nakreślenia zadań do podjęcia w zakresie promocji Powiatu. 
    Przewodniczący Komisji zapoznał również z wnioskiem Szpitala Specjalistycznego w Pile 
w sprawie udziału Powiatu Wągrowieckiego w refinansowaniu zakupu EGT do aparatu 
kardioangiografu. Za udzieleniem wsparcia głosowało dwóch członków Komisji, przeciw 
trzech, wstrzymało się trzech.  

  
 

3.     ZAPYTANIA, OPINIE, STANOWISKA I WNIOSKI. 
 
5.1   Zapytania 
 
Odpowiadano, wyjaśniano podczas przebiegu dyskucji. 
 
5.2   Opinie 
 
Wyrażano w toku dyskusji. 
 

      5.3  Stanowiska 
 

Radny Sulikowski zaznaczył, że działka jest darowizną na rozbudowę hospicjum i ten 
warunek wpisać w akcie notarialnym. 
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5.4  Wnioski 
 
 
1.      Komisja Finansów wnosi o uszczegółowienie zapisów Uchwały dotyczącej pomocy 
finansowej na zabytki w zakresie: 
- rozszerzenie składu Komisji 
- ustalenie terminu składania wniosku 
- określenie maksymalnej kwoty przy planowaniu budżetu na rok 2008 
-  planowanie prac interwencyjnych spowodowanych nagłym zdarzeniem przy zabytku 
Za przyjęciem tego wniosku głosowali wszyscy członkowi Komisji. 

 
 

 

  ___________________________                        _______________________ 

Protokołował / Protokołowała                                Przewodniczący Komisji 

 


